
Zápis z jednání školské rady dne 20. 11. 2017 

 

Přítomni: Ing. Jana Kočí, Mgr. Monika Szabóová,  Mgr. Jaromír Novák, 

                 Mgr. Roman Schulz, Mgr. Radka Martínková, Ing. Miriam Piskačová 

 

Omluveni:  Bc. Martina Nicholls 

                    Ing. Tomáš Hála 

                    Bc. Hana Novotná 

                    Mgr. Jitka Haslingerová 
   
 
Program jednání 

 
1. Schválení výroční zprávy 
2. Seznámení se změnami v ŠVP 
3. Schválení školního řádu 
4. Seznámení s předpokládanými investicemi na rok 2017/18 
5. Informace ke školnímu roku 2017/2018 
6. Různé 
 
 
 

 

Jednání 
 

Přivítání 

            Schválení programu jednání - program byl bez připomínek schválen. 

1) Ředitelka školy podala členů ŠR informace o obsahu výroční zprávy za školní rok 

2016/2017  a předložila ji ke schválení. Výroční zpráva byla schválena (5 pro, 0 proti). 

2) Paní ředitelka seznámila členy ŠR se změnami, ke kterým došlo ve ŠVP.  

3) Ředitelka školy informovala školskou radu o drobných změnách ve školním řádu. 

Školní řád byl schválen (5 pro, 0 proti). 

4) Nejdůležitější předpokládané investice na rok 2017/18 jsou tyto: obnova 

dataprojektorů, projektová dokumentace pro novou kotelnu, nová počítačová pracovna, 

výmalba chodeb. 

5) Školská rada byla informována o letošním školním roce 2017/18. Na škole pracuje na 

plný úvazek sociální pedagog, na poloviční úvazek školní psycholog. Na pozici 

školníka nastoupil nový zaměstnanec. Problémem je nedostatek zájemců o pozici 



učitelů prvního stupně. Dále byly zmíněny chystané vánoční akce – jarmark, 

rozsvěcení vánočního stromu, dva vánoční koncerty. 

6) Různé: Na příští školní rok se počítá s otevřením sportovní fotbalové třídy. Dále se 

začínáme připravovat na akce ke stému výročí ČR.  

 

 

                                                    Zapsala Mgr. Radka Martínková 


